
Beboerrådsmøde 08/08-2023 

Dagsorden 

1. Opfølgning på sidste møde 

Regler i MM 

Røgfrit kollegie status 

Årshjul 

Møde for nye 

PR-Thue og ravnens vej til berømmelse 

 

2. Foreninger 

Brætspil/aktivitet skal blive selvstændig forening 

Fitness 

a. Stang/papirholder skal skiftes 

b. Vægte går mod plastik på pulldown 

c. Coronaposter på dør skal opdateres 

 

3. Rengøring 

Rengøringskonkurrence 

Velkomstbrev og hjælp til rengøringsmidler 

Udflyningsvideo/check 

 

4. Harvest party 

Informationsflyer 

 

5. Pavilion-situation 

 

6. Hjemmesidesimon 

Forslag til ændringer på kollegiets hjemmeside 

 

7. Eventuelt 

 



Referat 

Til stede: Markus (Formand), Frederik (Næstformand), Thue (Kasserer), Gustav, Alexander, 

Kristian, Renas og Simon Lyngbo (Forhenværende kasserer. Inviteret af beboerrådet indtil 

formel overdragelse af kasserer-rollen til Thue). 

Ordstyrer: Markus 

Referent: Simon Lyngbo 

1. Opfølgning på sidste møde 

Regler i MM 

- Rådet instruerer igen Frederik Bindesbøll til at få lavet en liste over regler for 

brug og leje af multimedierummet. Skal ophænges i uge 32. 

Røgfrit kollegie status 

- Markus informerer beboerrådet om, at kollegiet officielt er røgfrit. Således må 

nye lejere (fra sommeren 2023) ikke ryge på egne lejemål. 

Årshjul 

- Det vurderes, at der lige nu ikke er behov eller ressourcer for at arbejde videre 

med årshjulsideen. Revurderes igen på næste møde. 

Møde for nye 

- Beboerrådet instruerer Markus til at arbejde videre med denne ide. Dato 

fastsættes til torsdag d. 31/08. Rådet beslutter også at reklamere med enten 

gratis pizza eller øl ved dette arrangement. 

PR-Thue og ravnens vej til berømmelse 

- Alle værelser på Risdalsvej er nu udlånt. Kollegiet er fyldt. Der bør arbejdes 

videre med denne ide også i foråret. Markus instrueres til at tage dette op med 

bestyrelsen på næste budgetmøde ift. at hæve budgettet til næste år. 

 

2. Foreninger 

Brætspil/aktivitet skal blive selvstændig forening 



- Brætspil/aktivitet skal blive en selvstændig forening med formand og kasserer, 

så de ikke længere er afhængige af beboerrådet til den daglige drift. Alexander 

arbejder videre med dette i samråd med Simon Lyngbo og Gustav. 

Fitness 

a. Stang/papirholder skal skiftes. Markus instrueres til at forhøre sig hos Torben 

Kragh ift. mulighederne om at få en smed til at lave en ordentlig papirholder. 

b. Vægte går mod plastik på pulldown. Markus instrueres til at forhøre sig hos 

varmemesteren, om dette er en opgave han vil kunne løse. 

c. Coronaposter på dør skal opdateres. Frederik Bindesbøll instrueres til at 

opdatere plakaten i fitness. 

Multimedie 

- Kristian Toft overtager rummet som ansvarlig. Overdragelsen aftales internt 

med Simon Lyngbo. 

Musikrum 

- Renas bliver ansvarlig for musikrummet. Markus tilføjer ham til ledergruppe. 

 

3. Rengøring 

Rengøringskonkurrence 

- Markus orienterer om, at alle sponsorater er fundet til hovedpræmierne. 

Overvejer stadig muligheder for anden og tredje præmier. Markus holder den 

selv kørende det kommende semester. 

Velkomstbrev og hjælp til rengøringsmidler 

- Markus orienterer om, at velkomstbrevet er rettet. Hjælp til rengøring bliver 

opsat hurtigst muligt i køkkenerne. 

- Simon Lyngbo orienterer om, at han arbejder på at opdatere velkomstbrev fra 

foreninger. 

Udflyningsvideo/check 

- Markus foreslår rådet at lave en video, der viser, hvad man skal være 

opmærksom på ved udflytning. Rådet istemmer, at det er en god ide. Rådet 



foretrækker, at der først arbejdes på, at der lægges en liste op på hjemmesiden 

(som det har været før), hvor det er klart, hvad der skal rengøres ved 

udflytning. Markus instrueres til først, at kontakte kollegiekontoret og forhøre 

sig om denne mulighed, før han arbejder videre med video. 

 

4. Harvest party 

Informationsflyer 

- Frederik Bindesbøll instrueres i at færdiggøre informationsflyer til de 

køkkener, der skal afholde harvest party i år. Sedlerne skal fordeles i 

køkkenerne i uge 32. Tilmelding i slut august og opstartsmøde for de tilmeldte 

i start september. 

 

5. Pavilion-situation 

- Markus orienterer rådet om muligheden for at få opsat solsejl i barhaven. 

Rådet istemmer, at dette er en god ide, og instruerer Markus til at arbejde 

videre derpå. 

- Gustav orienterer om, at baren stadig ønsker en låge til at indhegne området, 

som kan aflåses til dagligt. 

Gerne med et skilt hvor der står privat område,  og at området videoovervåges. 

- Rådet beslutter først at arbejde på solsejl og siden arbejde på 

lågeopsætning mm. 

 

6. Hjemmesidesimon 

Forslag til ændringer på kollegiets hjemmeside 

- Rådet forslår at købe ravnsbjerg.dk-domænet og brande kollegiet på det som 

led i en overordnet strategi om digital marketing. Markus instrueres til at tage 

dette på på næste bestyrelsesmøde. 

 

7. Eventuelt 

Br budget øgning 

- Beboerrådet ønsker en fordelingsnøgle baseret på den årlige inflation året før, 

så rådighedsbeløbet ikke udvandes af inflation i fremtiden. 

- Håndtørrerne på badeværelserne er stadigvæk utilstrækkelige.  



- Thue og Gustav inhenter tilbud på installering af 2x 

https://www.ggmgastro.dk/dk/2-stueck-haendetrockner-mit-filter-

edelstahl.html 

 


